

Canadian Ophthalmic Pathology Society Société canadienne de la pathologie oculaire

Objectives - Objectifs

Ophthalmologists and pathologists, both in practice and in training, can increase

- their proficiency in the histopathological diagnosis of ocular and adnexal diseases
- knowledge of pathogenetic concepts, clinical manifestations, laboratory diagnosis, and management of such diseases

Presenters will also acquire reference material that will assist in personal study and subsequent teaching about and research into such diseases (Section 6 credits).

Les participants, ophtalmologistes et pathologistes en pratique ou en formation, pourront accroître :

- leur compétence en diagnostic histopathologique des maladies oculaires et annexielles,
- leur connaissance des notions pathogènes, des manifestations cliniques, du diagnostic en laboratoire et du traitement de ces maladies.

Les présentateurs acquerront aussi du matériel de référence qui les aidera dans leurs études personnelles, leur enseignement et leurs recherches sur ces maladies. (crédits de section 6)

Case presentations

Présentations de cas

Wednesday, June 11 | 0800–1700 | Frontenac C
Mercredi 11 juin

Guest - Invité

Henry D. Perry, MD

Moderator - Animateur

J. Godfrey Heathcote

0800 | Case presentations & discussion